
ACTA

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL

REALITZADA EN DATA 13 DE JULIOL DE 2023

REUNIÓ 5 del curs 2022-2023

PRESIDENT

Sr. Joan Salvador i Fabregat (Regidor)

VOCALS     ASSISTENTS     

Sra. Teresa Buch Llorach (Directora S. Ed.) 
Sr. Andy Flores (Canal Terrassa)
Sra. Anna Salve Alonso (Representació de famílies de la Pública)
Sr. Carles Alcoberro Turu (Professorat C)
Sra. Elena Alias Rama (PAS)
Sra. Júlia López Quintana (OME)
Sra. Laura Fusté Llorenç (Joventut)
Sra. Mercè Fontané Yubero (Cap escoles Bressol Municipals)
Sra. Raquel Galian (EB La Ginesta)
Sra. Montserrat Caupena Mas (Junts x Terrassa)
Sra. Gemma Pérez Clemente (Coordinadora Inspecció)
Sr. Ramon Burgaya Trullàs (Professorat C)
Sra. Raquel María Jiménez Gómez (Representació mestres pública)
Sr. Santi Martínez (Director Àrea Cicles de la Vida)

CONVIDATS

Sr. Joan Vert (Titulars C)
Sr. Carles Cereceda (Titulars C)  
Sr. Carles Codina Verdaguer (ERC)
Sra. Cristina Vila (Representació de famílies de la Concertada)
Sra. Dori (TxT)
Sr. Edgar Mateu Juan (Professorat Prim. P.)
Sra. Judith Màrquez (Alum P)
Sra. Maria Lluïsa Garcia (Representant de les famílies)
Sr. Ramón Alemany Güell (Representant escoles municipals)
Sr. Xavier Rodríguez (Titulars C)
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A la ciutat de Terrassa, el tretze de juliol a les 16:34 h, es reuneixen els membres del
Consell Escolar Municipal sota la Presidència del regidor d’Educació, Sr. Joan Salvador i
Fabregat.

1. Aprovació, si s'escau de l’acta anterior.

La Sra. Teresa Buch dona la benvinguda a totes les persones assistents.

Tot seguit s'acorda per unanimitat dels membres presents aprovar l’acta  anterior.

2. Preinscripció i matrícula 2023-2024.

La Sra. Júlia López Quintana, informa que aquesta setmana s'han tancat i formalitzat les
matrícules dels centres i des de la Comissió de Garanties, a partir de la setmana que ve,
es començaran a treballar tots els temes de seguiment.Fins al  dia 30 hi ha el tema de les
reserves i fins al 04 de setembre no es poden mirar els de fora de termini,sempre que en el
centre hi hagi llista d'espera. S'informa que amb relació a l'assignació de places a I3, les
sol·licituds que han demanat la primera i segona opció ha estat del 94,6%, a primer de
l'ESO ha estat d'un 88,6%. De la resta d'opcions a I3 ha estat del 4,8%, a 1r de l'ESO del
7,5%.  Places  assignades  d'ofici  a  I3  ha  estat  d'un  0,6%,  a 1r de  l'ESO d'un  2,7%.
S'especifica que aquestes dades poden variar i que en el proper plenari es podran donar
les xifres exactes perquè ja estarà tot el procés tancat. 

3. Calendari del curs escolar.

La  Sra.  Júlia  López  informa  que  s'iniciarà  el  curs,  infantil,  primària  i  ESO  el  06  de
setembre. Batxillerat, FP i altres estudis, el 11-12 de setembre i finalitza el curs el 21 de
juny. Les vacances de Nadal seran del 21 de desembre al 07 de gener del 2024. Les
vacances de Setmana Santa seran del 23 de març a l'1 d'abril de 2024. Es recorden les
dates  dels  dies  de  lliure  disposició:  divendres  13  d'octubre  del  2023, dijous 07  de
desembre  del  2023,  dilluns  12  de  febrer  del  2024,  divendres  01  de  març  del  2024,
divendres 26 d'abril del 2024 i dilluns 20 de maig del 2024. 

4. Més Estiu. 

La  Sra.  Teresa  Buch recorda  que  es  va  iniciar  l'any  2020  en  el  marc d'Educació 360
valorant tot el que és el fora escola i agrupa una sèrie d'activitats que estan orientades
sobretot a famílies soci-econòmicament vulnerables. El Servei de Joventut en té un pes
específic amb tot el tema dels casals. Hi ha 36 casals amb una oferta de 2.300 places.
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S'informa que aquesta setmana s'estan acabant els Campus Tecnològics, que s'han fet
amb l'ESIAAT, UPC, ESCAC i el SETEM, de fabricació digital de drons, realització d'un
curtmetratge i  altres de tècniques d'animació audiovisual, destinat a alumnat de 3 r i  4rt
d'ESO. També s'estan fent els casals de les escoles bressol, organitzat per les AFÀS  i el
suport  de  l'Ajuntament,  i  altres  activitats  com  el  Museu,  contes  del  revés,  camps
d'arqueologia i altres activitats. 

Intervenció:

La Sra. Laura Fuste aclareix que els casals són organitzats per les entitats de lleure de la
ciutat i compten amb el suport del Servei de Joventut, Serveis Socials, Capacitats Diverses
i  Educació.

El Sr. Carles Codina demana la paraula i explica que les aules d'acollida, sent una prova
pilot d'aquest any, és fonamental que es puguin fer en format de casal complet, un format
més lúdic. Que es puguin fer excursions, anar a la piscina municipal... Perquè el salt que
farà l'alumnat que té dificultats amb la lectura i l'escriptura i l'oralitat en català, amb quinze
dies o tres setmanes, segur que serà fantàstic. Demana que es tingui en compte de cara al
curs que ve. 

5. Dates del plenari del curs vinent 2023-2024.

La Sra. Júlia López proposa que els propers plenaris es realitzin en les dates següents: El
primer plenari el dilluns 16 d'octubre, el segon plenari el dimarts 28 de novembre, el tercer
plenari el dimecres 20 de març i el quart plenari el dijous 11 de juliol. 

6. Espais de migdies – Menjadors.

La Sra. Júlia López cedeix la paraula al Sr. Santi Martínez i informa que l'ajuntament va 
adjudicar el contracte a l'empresa Mediterrània de Càtering i just quan s'acabava el termini 
per fer al·legacions, Serhs va presentar un recurs especial contra l'adjudicació que 
l'ajuntament havia fet a Mediterrània de catering.
Prèviament, s'havien presentat recursos, pel mateix Serhs i per Fundesplai, que era la 
fundació guanyadora del concurs amb l'adjudicació inicial i que aquests recursos es van 
fer en el Tribunal Contenciós Administratiu. Però aquest recurs s'ha fet amb la fórmula que
es diu, recurs especial i que es fa contra la decisió de l'ajuntament de fer l'adjudicació i, 
això significa una altra vegada que el procés es paralitza fins que el Tribunal de Contractes
del Sector Públic de Catalunya no resolt.
Davant d'això, l'ajuntament ha fet un informe de descàrrec en el Tribunal demanant que 
s'inadmeti aquest recurs especial, fonamentant per què es demana aquesta inadmissió. 
Subsidiàriament, si el Tribunal admet el recurs de Serhs, que es faci la seva desestimació i
a més a més, s'ha demanat que s'apliqui una sanció econòmica a Serhs, una multa per 
actuació amb mala fe. Perquè entenem que amb la resolució que va fer el Tribunal de 
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Contractes del Sector Públic, el primer recurs especial que es va presentar, es va donar 
raó a l'ajuntament per descartar l'oferta de Serhs perquè es va considerar que era una 
oferta desproporcionada. Una oferta temerària i que els arguments de l'ajuntament estaven
acreditats i, per tant, es va acceptar la resolució de l'ajuntament. 

Des de l'ajuntament s'interpreta que una vegada produït això, en tot cas, hagués tingut
sentit que Fundesplai hagués pogut fer un recurs d'aquest tipus perquè era la perjudicada
en aquest estadi del procés. És a dir, l'ajuntament li havia concedit l'adjudicació, el Tribunal
ho va  tirar  enrere  i  es  podia  sentir  amb arguments  per  recórrer  contra  la  decisió  del
Tribunal i defensar l'adjudicació que havia fet l'ajuntament i les desestimacions que havia
fet  de les altres ofertes,  però no ha sigut  el  cas. Fundesplai  el  que sí ha fet  ha estat
presentar  el  recurs  contenciós  administratiu  defensant  que  l'adjudicació  que  havia  fet
l'ajuntament era correcta i que la desestimació que havia fet l'ajuntament de Serhs era
correcta  i  ells  compartien  aquests  arguments,  però  ho  han  fet  davant  el  Tribunal
Contenciós Administratiu, amb la qual cosa no paralitza el procés. 

En el cas de Serhs, entenem que no estava acreditat per poder fer aquest recurs perquè ja
havia quedat desestimat. És com tornar enrere, com tornar a una pantalla que ja està
passada i en aquest recorregut l'ajuntament interpreta que és evident que hi ha mala fe, i
per això es demana que s'apliqui aquesta sanció. En aquests moments s'està a expenses
de  si  el  Tribunal  inadmet,  tal  comli  demana  l'ajuntament  seríem a  temps  de  poder
concloure  l'adjudicació.  Si  el  Tribunal  no  inadmet,  al  llarg  d'aquest  mes,  ens  veurem
advocats a decretar una continuïtat de Serhs fins que el Tribunal es pronunciï. Si no es
produeix el pronunciament del Tribunal, en el proper Ple de l'Ajuntament preventivament,
decretarà una continuïtat de la prestació del servei per part de Serhs  fins que es produeixi
el pronunciament del Tribunal. 

Intervé la Sra. Teresa Buch plantejant diferents escenaris amb el tema del pronunciament
del Tribunal.          

7. Informacions diverses.

Intervé la Sra. Maria Lluïsa Garcia, com a monitora de menjador comentant que s’hauria
d’augmentar la ràtio de monitoratge i demana la incorporació de persones vetlladores als
menjadors. Perquè han estat assumint les seves tasques.

La  Sra.  Gemma Pérez  respon  que  es  disposa  d’unes  hores  assignades  de  suport  a
menjador, i  que els infants que ho necessitin han de complir  uns criteris que marca el
Departament.
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8. Precs i preguntes.

La Sra. Anna Salve pregunta:

a) Sobre el tema de la inversió en la climatització de les escoles.

b) Els ordinadors de secundària que no arriben. Entre l’Institut Blanxart i Aymerigues hi ha
uns 400 alumnes afectats.

c) Comenta que els casals d’estiu a les EBM és un tema que s’hauria de posar sobre la
taula per la mala gestió que s’ha portat durant aquest curs.

d) Falta d’inversió a l’escola pública.

e) Mostra procupació per la cessió d’espais d’escoles públiques a entitats privades, com
seria el cas de l’escola de música CEM a les instal·lacions de l’escola Auró.

La Sra. Teresa Buch dona resposta als punts següents:

a) El Departament ha autoritzat al Servei per portar a terme la climatització de les escoles,
però no hi ha dotació pressupostària. El tema està sobre la taula, però no hi ha capacitat
econòmica. S’està esperant resposta per part de la directora dels Serveis Territorials.

b) També s’està esperant resposta per part de la directora dels Serveis Territorials. 

c) Els casals de bressol els gestiones les AFAs amb una empresa externa i amb el suport
del servei. Enguany les AFAs van decicir no treballar amb l’empresa de l’any anterior i
triar-ne una de nova. Quan la cosa ja estava encarrilada, l’empresa de l’any anterior els va
dir que segons la normativa, havien de contractar el monitoratge que havia hagut l’any
passat.  Es va fer la consulta a Serveis Jurídics i  atès el  temps transcorregut,  aquesta
obligació ja no hi era. Finalment es va haver  de buscar a corre cuita una alternativa.

El Sr. Santi Martínez dona resposta al punt següent:

e) El resultat d’aquesta operació ha de ser que l’escola Auró tindrà un gruix important
d’hores  de  classe  de  música,  prestades  per  especialistes,  que  permetran  crear  una
orquestra i una banda a l’escola i que probablement tindrem generacions d’alumnes de
l’Auró que sabran tocar un instrument musical de música culta. L’ajuntament té uns espais
que per voluntat i per principi gairebé, és que s’utilitzin el màxim al servei de la comunitat.

El  Sr.  Carles  Alcoberro  intervé  exposant  la  seva preocupació  per  l’augment  de  casos
d’alumnat amb problemes mentals i la falta de recursos per fer front a la situació.

El Sr. Carles C. de l’Escola Pia s’acomiada per la seva propera jubilació i exposa que els
problemes que hi ha són els que hi ha hagut sempre a les escoles.
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I sense altres temes a tractar, es tanca la sessió a les 17,44 h.

La secretària que certifica

Júlia López Quintana
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